



Referat, hovedbestyrelsesmøde (FU)

Tirsdag 14. maj 2024, kl. 18.30

Tilstede: Peter (formand) Ole (næstformand)
Peter "PC" (kasserer)

Afbud: Gitte (sekretær) Marie (suppleant)

1. Format "forretningsudvalgsmøder" (FU)

- Navn
Forretningsudvalg (FU) – deltagere kun direkte valgte medlemmer, dvs. ikke afd. formænd (som er velkomne, men FU møder er for at frigive ressourcer for afd. formænd)
- Faste punkter ?
- Fordeling opgaver mellem alm. HB-møder og FU-møder

2. Status / opfølgning

- Multibane
Peter følger op på byggeansøgning med Hillerød kommune
- Loungeområde / klubhus
Hillerød Kommune vil arbejde på at sætte midler af til rådgiver, som skal projekttere opgaven (meget gerne koordinere med skolens ønsker for ekstra lokaler).
Peter følger op inden sommerferien.
- Krudtværksfestival
Forløb fint. Omsætning ca. 50K. Overskud ca. 20K
Solgt ca. 1050 pølser. 1200 købt ind. 120 lagt på frost.

3. Økonomi

- PC indkalder afd. kasserere+formænd til møde inden næste HB møde (4/6).
- Status bogføring i afd. ukendt. Det ønskes fremadrettet at vi er med pr. kvartal.
- Opdatering på COOP kontokort. Alle transaktioner skal dokumenteres m. bilag.
- PC har ryddet op i bogføring.
- Tanken er at informere omkring HB økonomi til fremtidige HB møder
- Opret separat MobilePay nr. til arrangementer (Peter + PC) så drift og arrangementer adskilles
- PC ændrer kode til kasserer email
- Hensætning af midler til 150-års jubilæum i 2028.
Snakket om 50K i 2024
PC undersøger hvordan det skal bogføres
Vendes og evt. besluttet på næste HB møde

4. Kommende arrangementer

- Lokaldyst (v. Løb)
- Skt. Hans
 - Mad
Peter hører Rikke Nissen
Kuvertpris 150,- ? Børn t.o.m. 12 år 75,- ?
Betaling + tilmelding via hjemmeside – som shop ? Peter checker

Pølsevogn sættes op og bemandes
 - Båltaler: Annette Rieva (V)



Peter følger op

- Kommunikation
- Tidspunkt
Båltale kl. 19.
Bål tændes ca. 19.15
Mad 17:30
- Opgaver (aftales/fordeles ifm. næste HB møde 4/6)
Det forventes at afd. byder ind på opgaver
Snobrød:
Hoppeborg (7'eren + evt. anden):
- Ole forhører sig vedr. "anden" – lån el. leje
Pølsevogn, bemanding:
Pølsevogn, indkøb:
Drikkevarer, indkøb:
Bemanding drikkevarer:
Bemanding mad:
Telt + borde/stole: (telt er bestilt hos Vennerne)
Lydanlæg:
Bål:
Myndigheder ?
Oprydning (mandag)

Stadig åbent for gode idéer til underholdning / arrangement

5. Klubblad

- Forslag til udsendelse af klubblad til august, til husstandsomdeling
- Ole løber med den
- Afd. skal byde ind med indhold

6. Pudseaften

- Dato
Lørdag 10. august kl. 10
Koncept ændres: Opgave bliver oprydning kælderrum

7. Diverse:

- Næste FU møde – onsdag 26/6 kl. 19
- Nedlukning Skydning:
Geværer solgt og leveret til Strø.
Pistoler solgt til Helsing. Afventer papirerne.
Når 100% på plads, lukkes afd. formelt m. hjælp fra DGI
- Brug af skydekælder – badminton undersøger om det kan bruges til ophold
Alternativt til udvidelse af fitness
(Brug af kælder kræver anden opsætning af låse så der er 2 tilgængelige flugtveje)

Underskrifter

Peter Spanggaard

Ole M. Jensen

Peter Christiansen